
Verslag schoolraad 6 februari 2024 
  
Aanwezig: Günther, Jan, Celine, Mieke, Erwin, Katja, Anouk 
Verontschuldigd: Marc 
  
Verslag vorig overleg: is goedgekeurd. 
  
Evolutie speelplaats:  
Volgende aanpassingen werden al gedaan: 

 Aanplanting van een boom op de speelplaats van de Molendreef. 
 Haag is geplant aan de eetruimte. 
 Picknickbankjes (ecologisch recuperatiemateriaal) aangekocht voor op de speelplaats een 

rustige ruimte te voorzien waar kinderen kunnen kleuren e.d. 
 Blokken om mee te spelen hebben succes. 

   
Volgende aanpassingen zouden we graag nog doen: 

 Schutting aan de tuin aan de kant van het bushokje in de Molendreef (betonpalen met sleuf 
waar houten panelen kunnen worden ingeschoven). 

 Speeltuin opzij aan het gebouw is aan onderhoud toe (nieuwe grasmat, vastmaken van 
glijbaan..)  

 Plaatsen van eetbanken en een poortje aan de zijkant van de eetruimte om bij goed weer 
buiten te eten of een buitenklasje van te maken. 

 Mogelijks plaatsen van een tweede boom op de speelplaats. 
Offertes zijn opgevraagd voor deze latere ingrepen. 
Nogmaals bedankt aan de oudervereniging voor de financiële steun en de werkgroepen bij de creatie 
van dit alles voor onze leerlingen. 
 
Instaplestijden: 
De telling heeft plaatsgevonden op 1 februari 2024. 
Maar liefst 31 extra lestijden kunnen worden gegenereerd door instroom peuters. 
Verdeling:  

 Ontdubbelen van de Muisjesklas (juf Veronique) en opstart van de kikkertjesklas, 12 oudste 
peuters (juf Maud), na de krokusvakantie. (24 lestijden) 

 Juf Kim voltijds aan het werk (2 lestijden) 
 Nieuwe leerkracht voor ondersteuning (juf Leni) 
 Juf Joyce neemt het takenpakket over van juf Maud voor 20 lestijden. 
 Na Pasen nog eens 6 lestijden erbij en na Hemelvaart ook nog 1. 
 Sinds 1 februari neemt juf Femke halftijds het takenpakket van juf Katlijn over die in 

pensioen is gegaan. 
Er staan geen lestijden meer open, wat toch een mooie prestatie is, in de huidige tijden van 
lerarentekort en werkdruk in onderwijs. 

  
Schoolfeest update: 
Er zijn een 600-tal inschrijvingen voor het schoolfeest dat zal plaatsvinden in mei. 
Dat vergt een heuse denkoefening om alles praktisch geregeld te krijgen. 
Er werd gekozen voor: 

 Het optreden van de leerlingen te splitsen in 2 groepen (cast A en B). Er zal worden rekening 
gehouden met broers en zussen om de verdeling van ouders zo goed mogelijk te laten 
verlopen. 

 Een 450-tal mensen zullen tegelijk op de speelplaats kunnen plaats nemen per keer, door 
gebruik te maken van banken. (aanvraag bij uitleendienst stad Gent van 90 bierbanken) 

 De bar blijft op de speelplaats van De Bron met enkele tafels. 



 De springkastelen zullen op de terreinen van De Triangel geplaatst worden. 
 Er zal gebruik gemaakt worden van de tuin om ook tafels te zetten. 
 Mensen waren een beetje verbaasd dat er zo vroeg al gevraagd werd naar aanwezigheid. Dit 

was nodig om een inschatting te maken van het aantal mensen die zouden deelnemen. 
  
Parochiezaal Kasteeldreef: 
De uitbating zal stoppen via de huidige VZW eind 2024. 
Het Bisdom Gent heeft nu terug alles in handen omtrent de toekomst van het gebouw. 
De school gaat een aanvraag doen bij het Bisdom om een pachtovereenkomst af te sluiten voor het 
gebouw, zodat zij hiervan kunnen blijven gebruik maken. Momenteel gebruikt de school deze locatie 
als eetruimte voor de kinderen van de Kasteeldreef. 
Er is geen alternatief wat de locatie voor middagmalen betreft. 
  
Verkeerssituatie Molendreef: 
  

 MD fietsstrook zichtbaar maken door een kleur aan te brengen op de weg. (in het voorjaar 
2024) 

 De Kannunik Triestlaan zal eenrichtingsverkeer worden. (dit schooljaar nog) 
 Vraag vanuit de oudervereniging, om een verbod aan te vragen om te draaien (keren) in de 

straat. 
 (wild)parkeren blijft een groot probleem in de schoolomgeving en parking van de 

school/Triangel. 
 Meer controle van de politie blijft aangewezen om mensen te sensibiliseren. 

  
Vlaamse toetsen: 
  
Vanuit Vlaanderen is er beslist om in het 4e leerjaar ( en op termijn ook in het 6e leerjaar mogelijks) 
nieuwe testen te laten plaatsvinden (1e keer in mei 2024). De resultaten van het PISA-onderzoek en 
IDP-testen (interdiocesane testing 6e lj) hebben uitgewezen dat de leerlingen minder goed scoren 
dan de voorbijgaande jaren op NL, wiskunde en wereldoriëntatie. Daarom zal er al eerder een 
computergestuurde toets worden afgenomen om een analyse (meting) te maken van de kennis van 
de leerlingen op vlak van NL en wiskunde. 
Dit zal handvaten bieden aan de school om zichzelf in vraag te blijven stellen (kwaliteitsbewaking) 
wat lesinvulling, didactiek en leeronderwerpen betreft en de onderwijskwaliteit op school hoog te 
houden. 
Per kind kan je dan ook een persoonsgebonden analyse bekijken die zal helpen om de individuele 
ondersteuning beter aan te passen aan het kind zelf (differentiatie). 
De klassenraad mag gebruik maken van de resultaten van een kind om mee te nemen in het advies, 
maar men mag niet enkel afgaan op de resultaten van deze test om het advies te vormen. Het gaat 
hem tenslotte om een momentopname, het verloop van het schooljaar en de individuele vooruitgang 
van de leerling over de hele termijn blijven primeren. 
De resultaten van de testing zijn niet openbaar voor ouders…. 
  
Er zijn wel enkele bezorgdheden omtrent de toetsen omdat: 

 Sommige kinderen taalvaardig niet zo sterk zijn en er ook terug vraagstukken aan bod zullen 
komen. Dit kan een struikelblok vormen voor sommige kinderen.  

 Sommige kinderen het moeilijk hebben met begrijpend lezen in het algemeen en de vragen 
van de testing niet altijd even duidelijk zullen zijn voor hen. 

De ouders zijn al op de hoogte gesteld via een brief. 
  
 
 



Punten oudervereniging: 

 Slot aan de schoolpoort: men vraagt of het mogelijk is om een slot aan de schoolpoort te 
maken om diefstal van fietsen te vermijden? 

 
Het afsluiten van de poort is een moeilijk gegeven omdat deze mogelijks als evacuatieweg voor 
leerlingen en personeel of toegangsweg voor hulpverleners moet worden gebruikt bij brand of 
andere situaties. 
Men kan bij bezorgdheid steeds vragen of de fietsen mogen worden binnen geplaatst in de 
benedenzaal.  
Men mag ook zelf steeds de fiets voorzien van een eigen slot. 
  

 Hoe verloopt de verhuur van de eetzaal/sportzaal en hoe vertaald zich dat in opbrengsten 
voor de school?  

 
De zaal wordt toch meer dan de helft van de tijd gebruikt door verenigingen, particulieren en De 
Triangel. (koor, karate….) 
De opbrengst wordt in de werkingsmiddelen voor de school gestoken en afbetaling van de lening 
voor de verbouwingswerken in de Molendreef. 
 
Varia: 

 Bezorgdheid rond mediawijsheid van leerlingen. Zowel de school als de ouders hebben 
hierin een grote rol. Controle en sensibilisering thuis blijft heel belangrijk. 

 Nogmaals bedankt Jan voor de sponsoring van de gemachtigd opzichters. Deze opzichters 
zijn een belangrijke schakel en een grote meerwaarde voor de veiligheid in de omgeving van 
de school. 
Misschien is de aankoop van een toortslamp nog een optie voor de veiligheid van deze 
mensen. 

 Aanpassing van de schooluren: in afwachting van het BOA-decreet is er besloten om nog 
geen aanpassing door te voeren volgend schooljaar en eerst de impact van het decreet op de 
opvang in onze gemeente af te wachten. Dit schooljaar zitten we enkele keren samen met de 
andere directies van de Lievegemse scholen en de bevoegde schepen, om dit samen vorm te 
geven. Eventueel is een aanpassing van de schooluren naar zelfde start- en einduur voor 
iedere school in Lievegem mogelijk. Maar we wachten dus verder de impact af om dan 
verder het gesprek aan te gaan over eventuele aanpassingen. 

  
Meer info omtrent BOA-decreet: https://www.opgroeien.be/over-
opgroeien/projecten/buitenschoolse-opvang-en-activiteiten/doelstellingen-en-ambities-boa 
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